

Styremøte OSI Tennis

Sted: Domus Athletica

Godkjennelse av innkalling: Godkjent

Tilstede: Alle (sekretær kommer) unntatt Håvard og Yvonne

Informasjonssaker

1.0 Økonomi (Robert)

Info: Hvordan står det til? Fikk vi mange nye medlemmer de siste mnd? Hvor mye har vi å bruke på innesesongen?

Kommentar: Økonomisk står vi bra til. NFT regningen var halvparten så stor som vi trodde. 10k cash + utstyr vi eier. Robert har tenkt å søke 50k fra arealpotten til HS.

Diskusjonssaker

1.1 Ukentlige oppdateringer (Kjetil)

Info: Det har kommet et ønske om at alle skal skrive ukentlige oppdateringer og ikke bare Leder, nestleder og økonom. Dette skal blant annet føre til bedre kommunikasjon og det vil bli synligere for resten av styret hva som foregår i klubben.

Kommentar: Alle er enige og kan skrive dette. Vi skriver ukentlige oppdateringer hver søndag. Første oppdatering er søndag 19 august

Kjetil:

Håvard: ok

Robert: Ok

Andreas: OK

Hien-Minh: greit for meg

Krithika: ok

Yvonne: OK.

1.2 Lisensansvarlig (Kjetil)

Info: VI har per dags dato ingen lisens ansvarlig, noe vi burde ha (Kjetil har gjort denne jobben nå). Oppgaven vil være å sende ut lisens regningen som må til for at de som spiller konkurranse kan få lov til å delta. Hvordan dette gjøres vil bli utdypet på møtet. Styreleder mener dette ikke faller under styreleders arbeidsoppgaver.

Kommentar: Robert tar på dette ansvaret. Og det gjøres i januar hvert år av økonomiansvarlig.

Kjetil: I vanlige tennisklubber er det ansatt daglig leder/sekretær som tar seg av denne oppgaven. Man må ha tilgang til SA (sports admin) og rettigheter der som administrator av OSI-Tennis for å kunne sende ut lisenser. Dette må gjøres manuelt til alle konkurranse-spillerne på starten av året, i tillegg til løpende for nye spillere som trenger lisens inimellom. Dette er kanskje en oppgave som er best, riktigst og ryddigst at Rasmus tar. Om han ikke vil, må det fastsettes hvilket verv som har dette i oppgave. Oppgaven er ikke stor, men den må innlemmes under definerte oppgaver til et verv isåfall.

Håvard: egen turneringsfane på nettsiden med underfaner: ntf.tournamentsoftware.com, søknad om lisens, forklaring av turneringsaktuell

Robert: Jeg mener dette blir opp til kapteinen på laget og hver enkelt spiller sitt ansvar. Alle spillere som vil ha lisens, kan vel fikse det selv på minidrett? God ide fra Håvard om å ha en egen underfane på nettsiden om dette.

Andreas: OK

Hien-Minh: Er det vi i styret som ansvaret for at alle som spiller konkurranse har aktiv NTF lisens? Er dette noe som kapteinen for laget kan gjøre? Har ikke spilleren selv et ansvar for å skaffe seg dette? Og hva går jobben ut på?

Krithika: ok

Yvonne: Hvis noen i styret skal ta det faller det vel til sekretær eller økonomi? Vi burde i hvert fall informere ordentlig om hvordan det gjøres på nettsiden så spillerne kan gjøre det selv.

1.3 Endre gruppen på facebook (Kjetil)

Info: Kommet et ønske om å endre facebook gruppen vår (OSI Tennis Discussion) til noe annet. Styreleder har foreslått : OSI Tennis Forum eller OSI Tennis Members group. Har resten av styret noen forslag eller ser behovet for å endre navn?

Kommentar: Vi beholder innstillingen som det er nå, semi-åpent. Navnet blir : OSI Tennis (Hien-Minh gjør det) og fikset nettsiden.

Kjetil: Jeg står ved at dette bør være en semi-åpen gruppe hvor også de som ikke er aktive kan være med. På den måten kan de som vil følge med på hva som skjer i gruppa gjøre det og evt. Bli medlem når de føler for det. Også en måte for gamle medlemmer å holde en for innenfor miljøet og kanskje bli med igjen senere. Jeg synes ikke vi bør moderere gruppen både av den grunn, og at det vil bli mer jobb for oss. Personlig synes jeg bare en forenkling av navnet til “forum” er bedre, mer selvforklarende og enn “dicussion group” samtidig som det ikke ekskluderer ikke-aktive medlemmer.

Håvard:

Robert: Må diskuteres på møtet.

Andreas: OK, men hva var galt med OSI tennis discussion?

Hien-Minh: Ok, hva med aktive i OSI Tennis? Det betyr at vi hvert semester må rydde i gruppen, slik at kun “betalende” medlemmer er del av gruppen. Syns det kunne vært en god ide.

Krithika: Liker også members group bedre enn forum.

Yvonne: liker members group bedre enn forum. Det er jo en gruppe for medlemmene på face, ikke et stort nettforum liksom.

1.4 Bedre promotering på sosiale medier (Kjetil)

Info: Jeg har tatt opp saken før, men synes egentlig ikka at vi har kommet noen vei. Nå har vi til og med en egen PR-ansvarlig, men føler fortsatt jeg er så og si den eneste som bruker sosiale medier aktivt til PR. Jeg håper fortsatt at alle kan bidra litt hver i fremtiden (og da spesielt PR-ansvarlig). Jeg håper også vi kan få utarbeidet en enkel plan for hvordan vi skal bli bedre på promotering.

Kommentar: Vi lager en mappe på google drive, der alle kan dele siden bilder. Så kan Krithika legge ut ut ca, 1 gang i uken. Krithika lager en plan, og publiserer at semesteret er i gang igjen på insta og facebook.

Kjetil: @HM: Det er akkurat slike ting vi trenger mer av ;) Flott at du og Robert gjør det, og evt. Andre typer bilder og.

Håvard: ta masse tennisbilder fra treninger med mange deltakere

Robert: Vi burde ha en mer konkret promoteringsplan kanskje?

Andreas:

Hien-Minh: Jeg kan bare unnskyld meg med å si at jeg ikke bruker sosiale medier nesten. Jeg har ikke instagram eller twitter og er ikke den hyppige brukeren av facebook heller. Nå er jeg usikker på hva du ønsker jeg skal gjøre? Jeg og Robert har pleid å legge ut bilder når vi er ute å spiser med tennisfolk eller gjør noe sosialt sammen.

Krithika: Har ikke drevet med noe tennis relatert, og har derfor ikke vært aktiv på insta. Jobber med promoteringsplanen, den er snart klar :)

Yvonne: Skulle vi ikke ha en delt mappe med bilder? Vanskelig å legge ut bilder på insta hvis man ikke har tilgang til noen. Burde kanskje også ha mål om én post i uken eller noe? Enten bilde fra trening eller konkurranse den uken eller noe fra arkivet.

1.5 Foreningsdagene (Andreas)

Info: Foreningsdagene nærmer seg med stormskritt. Hvem kan stå hvor og hvor lenge ?

Datoene for foreningsdage er : 17 august 11-15 (OsloMet) og 20 august kl.11-15 (UIO)

Vi må finne ut av dette fort, og fordele dette. Robert og Hien-Minh har ikke muligheten til å stå, siden vi må stå for HS. Men vi er jo alle på samme plass, så det er ikke noe i veien av vi tar turen innom.

Kommentar: Krithika baker til UIO, Robert kan muligens stå på oslomet og Andreas spør private og på gruppen om de kan stille opp for oss. Som takk så får du et ballrør. Robert hjelper til med å få ting ned på Oslomet. Spørre om vi får muligheten til å spille med mininett på UIO

Kjetil: Jeg kan stille opp på UiO om helt nødvendig, men best om vi finner andre. Husk at vi også kan høre med engasjerte medlemmer om de vil hjelpe oss også. Det må ikke være oss i styret. Jakob eller andre engasjerte fra H1 er gode kandidater eller noen av jentene fra D1?

Håvard:

Har ikke anledning den 17. Kan kanskje laget tid den 20.

Robert: Jeg synes vi burde høre med engasjerte medlemmer, og kanskje ha en fra styret pluss to medlemmer som står der. Vi burde være 3stk på stand til enhver tid! To stk som står ved bordet og 1 som kan fly rundt og hanke inn folk:p

Andreas: Jeg kan stå på foreningsdagen på UiO, men er bortreist når det er på OsloMet. Hadde vært fint om det står 2-3 stykker på stand ettersom det vil komme mye folk.

Hien-Minh: Som nevnt over, så må jeg stå for HS. Men vi er jo på samme plass, så stikker jo innom , men kan ikke være den som er ansvarlig for standen. Hva skal vi dele ut?

Krithika: Jeg jobber den 17, men kan stå 20.

Yvonne: er ikke i Oslo den 17, har forelesning 12-15 den 20.

1.6 Prøvetrening (Andreas)

Info: Tror prøvetreningene er satt til de to siste ukene i august (rett meg hvis jeg tar feil Robert?) Vi burde sette opp en liste som vi kan bruke på foreningsdagene, og fordele hvem som skal ha ansvar for hvilken prøvetrening. Her håper jeg at de fleste trenerne kan steppe inn og hjelpe oss. Men da trenger vi en oversikt over hvem som kan.

Kommentar: Det er viktig at vi deler inn prøve treningene på 2 nivåer.

Vi tenker å ha prøvetrening uke, 34 og 35. Vi tenker mandag, fredag, lørdag og søndag.

Andreas må si ifra til Rasmus og Håvard må fikse instruktørkort og trenere.

Kjetil: ait!

Håvard:

Robert: Vi kan velge to av ukene 34, 35 og 36 ifølge mailen fra Rasmus. Hvilke uker vi ønsker må sendes inn innen 16. August. Når dato er satt, må Håvard få hørt med aktuelle trenere. Vi må også søke om instruktørkort for trenerne våre innen 22. August.

Andreas:

Hien-Minh: Som skrevet over, så burde vi ha en pc som folk kan skrive navnet sitt og e-posten deres. Jeg kan spørre Rasmus datoene for prøvetreningene, også kan vi på møtet sette opp en liste over når vi skal ha det. Også kan folk skrive seg på de dagene de kan, eller så kan vi opprette en doodle hvor folk melder seg på selv.

Krithika: ok

Yvonne: Alle kan jo tenke seg til hvordan en spilletrening er, så prøvetrening burde være i det minste delvis med trener så folk får se litt hvordan det fungerer også. Hvis vi har «prøvetrening for alle nivåer» sammen er jo dette også en fin anledning til å se hvilket nivå folk hører hjemme på uten at de må komme på Intermediate og bli fortalt at de er for dårlige og må ned på Beginner. Vi bør også ha noen spill/leker så det ikke blir bare «slå ball over nett til en tilfeldig person på ukjent nivå»

1.7 Semesterstartfest (Andreas)

Info: Høstsemesteret er da de fleste melder seg inn, så det hadde vært koselig å ha en semesterstartfest i slutten av prøveperioden? Har folk forslag til dato og sted? Hva er budsjettet?

Kommentar: Vi spør Yvonne om hva hu tenker.

Kjetil: Enig med forslaget og enig med HM. Dette er desto viktigere siden semesterslutt-fest gikk i dass :P Jepp, vi må etter hvert skaffe ny sosial, men Yvonne har tilbudt seg å være litt stand-inn for dette vervet når hun har kapasitet. Har du noen ideer til startfest Yvonne? Ellers tenker jeg det er viktig å følge opp det vi startet litt på etter jul med å ha noen uformelle samlinger (gjerne etter styremøter) innimellom gjennom semestrene.

Håvard:

Robert: Slutten av siste uka med prøvetreninger. Noen kandidater til sosialansvarlig?

Andreas: Hvem skal ha ansvar for dette i såfall? Skal vi få inn en ny sosialansvarlig? Dette burde vi få til, det hadde vært veldig gøy uansett.

Hien-Minh: Syns vi skal ha en semesterstartfest! Tenker det er greit å ha det i slutten av prøvetreningsperioden, siden folk har fått hvilt seg etter fadder uken. Det burde heller ikke være for sent, siden jeg antar at folk ønsker å bli kjent med alle ganske tidlig.

Krithika: Enig med Yvonne, synes også vi burde ha vors. Lettere å bli kjent med hverandre, og evt flere som dukker opp.

Yvonne: kan sikkert få til noe på rf, men det er kanskje litt stort og litt mye lyd? Vi er ikke mange nok til å fylle rf og det kan være vanskelig å bli kjent med så høy musikk. Kanskje glassbaren på neuf kunne vært noe? Vi burde prøve å få til noe uten inngangspenger så folk dukker opp i hvert fall. Egentlig burde vi heller ha semesterstartsvors før en av de store festene tidlig i semesteret, da kan de som ikke vil på festen/skal noe annet senere komme innom og hilse på, og folk som kanskje ikke har andre vors å dra på får nå et alternativ.

1.8 Opphenging av plakater (Andreas)

Info: Så nå nærmer det seg semesterstart, og fint om vi klarer å promotere litt før foreningsdagene. Vi burde gå rundt å henge opp plakater på skolene. Hvem kan og når?

Kjetil: Jepp, vi bør kjapt gå igjennom på møtet.

Håvard:

Robert: Alle velger noen av plassene på plakatoversikten. Jeg kan ta noen runder.

Andreas: Jeg kan henge opp på OsloMet. Bør ta en titt på plakatoversikten og avtale noen runder. Dette bør egentlig skje så tidlig som mulig.

Hien-Minh: Jeg kan godt henge noen plakater etter møtet på UIO.

Krithika: Jeg kan også henge plakater på UiO. Vi burde henge opp plakater jevnt hele semesteret, for de store tavlene på fredrikke tømmes hver 3 torsdag.

Yvonne:

Vedtakssaker

1.9 Medlemskap (Yvonne) / venter til neste møte da Yvonne er her

Info: Se på muligheten for å dele opp medlemskapet i “inne” og “ute” sesong. Ofte er det slik at våre treningstider ikke passer for alle, og det er kjedelig å måtte betale for å spille tennis en gang i uken (Selv om det er billig å være medlem). Vi satser jo på studenter, og de fleste studenter har ikke så veldig god råd.

Kjetil: Jeg synes dette er en interessant ide. Slik det er nå er det delt inn i to semestre, hvor begge to overlapper med både litt inne- og utesessong. Jeg synes vi skal beholde mulighet for medlemskap for hvert semester, men jeg synes det er en ide å se på om vi i tillegg skal innføre sesongbasert medlemskap. Isåfall vil det i likhet med smesterbasert medlemskap også bli for ca. et halvt år av gangen, men spesifikt for inne- eller utesessongen. Hvordan vi isåfall kan organisere en evt. Slik løsning kan vi diskutere, og det kan også diskuteres om vi skal differensiere de i pris. Men som sagt synes jeg dette er en veldig god og interessant ide.

PS: En ide å tenke på å innføre helårs-medlemskap slik som man har i de fleste vanlige tennisklubber?

Håvard: tilby 4-delt; ute etter sommer, inne før jul, inne etter jul, ute før sommer
?

200kr pr del for studenter og 250 for ikke-studenter

Robert: Artig ide, Yvonne! Jeg ser dog et problem med at utesesongen i høstsemesteret er veldig kort. Prøvetreningene er vel ferdig i starten av September og innsesongen begynner i starten av Oktober ca, mens utesesongen på Våren varer fra Mai-August. Kan diskuteres mer på møtet.

Andreas: OK

Hien-Minh: Semesteret er allerede delt inn i ute og inne sesong. Og jeg antar at hvis det ikke passer for folk, så melder de seg ikke inn, eller så er de villig til å betale for å trene 1 gang i uken. Jeg syns det er en god ide, men problemet er hvor mye vi skal ta for hvert semester? Siden det er dyrere for oss i innesesongen tar vi høyere betalt, eller senker vi prisen på utesesongen siden vi har så mye tid? Og hva skulle prisene vært?

Krithika: ok

Yvonne: Tenkte mest på meg selv i første omgang, haha. Hvis trening inne blir i tidsrommet 8-15 er de eneste tidene som passer for meg dette semesteret mandag eller fredag 8-10, og 8-10 er jo ikke så populært blant de andre studentene.. Kunne vi delt året i tre kanskje? Inne før jul, inne etter jul og så ute mai-sept. Har ikke noen konkrete ideer til hvordan dette best bør løses, men siden tidene ute er på kveldene, og tidene inne er på dagtid blir jo fort et av alternativene problematisk for mange. Syns vi burde beholde hele/halve semesteret som nå, men knyte «halvveis» til våren til starten av utesesongen i hvert fall.